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PROTOKÓŁ NR 20/2021 
Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU GOSPODARCZEGO 

RADY POWIATU W WAŁCZU 
Z DNIA 21.11.2021 R. W GODZ. 1100- 1222 

w zdalnym trybie obradowania1 

 

Zdalny tryb obradowania oznacza, że prowadzenie posiedzenia  przez Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  w Wałczu odbywać się będzie w sali narad  Starostwa 
Powiatowego w Wałczu przy ul. Dąbrowskiego 17, a łączność z radnymi i innymi uczestnikami 
następować będzie z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość za 
pośrednictwem oprogramowania ZOOM. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list obecności  

( zał. nr 1 i 2*). 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 
4. Informacja na temat gospodarki leśnej w Powiecie Wałeckim. 
5. Omówienie sprawozdania Kierownika Nadzoru Wodnego w Wieleniu, Pile,  Trzciance, 

Tucznie,  Drawsku Pomorskim i  Wałczu. 
6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2021 rok; 
b) w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi 

oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2022r.; 
c) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków  i innych 

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu wałeckiego 
w 2022 roku; 

d) w sprawie przystąpienia do Związku Stowarzyszeń Pilski Bank Żywności; 
e) w sprawie powierzenia Gminie Człopa prowadzenia zadania publicznego; 
f) w sprawie powierzenia Gminie Tuczno prowadzenia zadania publicznego; 
g) w sprawie powierzenia Gminie Mirosławiec prowadzenia zadania publicznego. 

7. Sprawy bieżące. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie posiedzenia. 
Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek. 

 
Ad. pkt 2. 
Stwierdzenie quorum.  
Zgodnie ze sprawdzoną obecnością Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – na stan  
9 członków Komisji, obecnych 8 - nieobecny radny Cezary Skrzypczak.  Wobec powyższego Komisja 
mogła podejmować prawomocne decyzje. 
 



 2 

Ad. pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 3 do protokołu*. 

W zawiadomieniu nastąpiła omyłka pisarska w pkt 4 w porządku obrad była wpisana informacja 
nt. przebiegu żniw na terenie Powiatu Wałeckiego , a powinno być na temat gospodarki leśnej  
w Powiecie Wałeckim, materiały jakie otrzymali radni dotyczyły gospodarki leśnej. 
Wobec powyższego Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad  
z  prawidłową nazwą informacji.  
 
LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację.  
 
Ad.pkt.4. 
Informacja na temat gospodarki leśnej w Powiecie Wałeckim. 
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu*.  

Jolanta Noskiewicz - Jażdżewska Naczelnik Wydziału Ochrony środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa.  
- Przekazała , że co roku Starosta zleca inwentaryzację stany  lasów i uproszczone plany 
urządzenia lasu, zlecane jest to firmie zewnętrznej. Inwentaryzacja robiona jest co 10 lat , robiona 
jest po to żeby zobaczyć  czy nie potrzeba wykonać  odnowień , czy nie należy rębność zwiększyć 
i wydawana jest co roku decyzja inwentaryzacyjną, jest ona wydawana na 10 lat , ale tak jest że 
prawie co roku Starosta zleca i w ten sposób zadania gospodarcze są wciąż aktualne dla 
wszystkich lasów niepaństwowych nie stanowiące własności Skarbu Państwa. Lasów jest 1175 ha 
z roku na rok jest to coraz więcej , bo są zalesienia  albo ktoś ujawnia że ma las wcześniej 
posadzony.  
 
Wobec braku innych głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 
głosowanie przyjęcie Informacji na temat gospodarki leśnej w Powiecie Wałeckim. 
LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Informację.  
 
 
Ad.pkt.5. 
Omówienie sprawozdania Kierownika Nadzoru Wodnego w Wieleniu, Pile,  Trzciance, Tucznie,  
Drawsku Pomorskim i  Wałczu. 
 
Przewodniczący Komisji złożył wniosek o przeprowadzenie łącznej  dyskusji  nad sprawozdaniami.  
Natomiast głosowane będzie każde z osobna sprawozdanie.   
 
Wobec powyższego Przewodniczący poddał pod  głosowanie wniosek. 
LICZBA OBECNYCH - 8 
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GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania wniosek został przyjęty. 
 
W dyskusji udział wzięli: 
 
Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek  dodał, że Nadzory Wodne zajmują się udrażnianiem 
rzek.  Wiceprzewodniczący Tadeusz Wenio stwierdził, że wszystkie sprawozdanie są dobrze 
opracowane. Radny Janusz Różański również potwierdził ,że sprawozdania są dobrze 
przygotowane.  
 

a) sprawozdanie Kierownika Nadzoru Wodnego w Wieleniu, 
LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie.  
 

b) sprawozdanie Kierownika Nadzoru Wodnego w Pile,  
LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie.  

 
c) sprawozdanie Kierownika Nadzoru Wodnego w Trzciance, 

LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław  
Maksymowicz,  Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie.  

 
d) sprawozdanie Kierownika Nadzoru Wodnego w Tucznie,   

LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie.  

 
e) sprawozdanie Kierownika Nadzoru Wodnego w Drawsku Pomorskim, 

LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
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GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie.  
 

f) sprawozdanie Kierownika Nadzoru Wodnego w Wałczu  
LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław  
Maksymowicz,  Janusz Różański, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie.  

 
 
Ad.pkt.6. 
Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Wałczu: 

a) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2021 rok; 
 
O godz. 11.24 na posiedzenie Komisji przybywa radny Cezary Skrzypczak. Na stan ogólny 9 
członków Komisji, obecni wszyscy.  
 
Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 
- Przekazał , że zmiany w budżecie  dotyczą w głównej mierze spraw związanych z oświatą, 
następuje  zwiększenie wydatków w ramach  szkoły niepublicznej o ok 180 tyś. zł oraz  
zwiększenie około pół mln  na oświatę publiczną wydatki wynagrodzeniowe, jest to jedna z części 
serii dopasowania planu która miała nastąpić łącznie z poprzednią, łącznie z poprzednią te 
zwiększenie to będzie wynosiło ok. 2 mln 300 tys zł. Jest to zgodne z tą informacją która była 
przekazywana w kwietniu br. gdzie były wykazana niedobory w tych jednostkach środki które 
tutaj uruchamiany z dochodów własnych powiatu otrzymaliśmy tez środki z rezerw części 
oświatowej subwencji ogólnej tutaj w znacznej mierze dotyczyły oświaty niepublicznej ponieważ 
tam były wykazywane zwiększonej ilości słuchaczy w jednostkach niepublicznych.  
Oprócz kwestii oświatowych w uchwale są również kwestie dotyczące inwestycji , zwiększane są 
wydatki w ramach  inwestycji Powiatowym Centrum Kształcenia   Zawodowego i Ustawicznego , 
głównie  są to związane wydatki z potrzebami  rozstrzygniętymi przetargami i pewną  wartością 
robót dodatkowych. Środki te pochodzą z przemieszczenia z niezrealizowanych w tym roku 
zadań, mowa tutaj o termomodernizacji na budynkach te środki z Funduszu Norweskiego  są 
dopiero w  rozstrzygnięciu, ale były tam zabezpieczone środki własne powiatu 130 tyś. zł  
zdejmowane, posiłkujemy się również w tym przypadku  środkami Rządowego Funduszu 
Inwestycji  lokalnych które pozostały nam z ubiegłego roku. Ta cała wartość która w ubiegłym 
roku wpłynęła na rachunki powiatu wynosiła ponad 2 mln 700 tyś zł. W tym momencie ona w 
całości zostaje zagospodarowana i wyjdzie ze ona została cała wykorzystana na inwestycje w 
Powiatowym Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego oraz w ubiegłym roku jako wkład 
własny przy przebudowie ulicy 1000-lecia w Wałczu.  
Dodatkowo zwiększają się dochody Domu Pomocy Społecznej oraz zwiększenie w kwocie 65 tys  
zł datacje dla Lokalnego Centrum Nauki , ta kwota będzie stanowiła wkład własny Powiatu w 
realizację projektów miękkich do których trzeba mieć 15 % wkładu środków swoich , są to te 
projektu które od dawna są w budżecie , czyli modernizacje oświaty zawodowej , i one posłużą 
możemy się wykazać w sprawozdawczości również naszymi udziałami własnymi tutaj to jest 
istotna sprawa.  Chciałbym jeszcze nadmienić ten projekt uchwały który został przedłożony w 
chwili obecnej on na sesji Rady wiem ze ulegnie zmianie Nie ulegną zmianie załączniki nr 1, 2 i 3 
te rzeczy które dotyczą strikte rodzaju działalności, kwoty tylko ulegną sumy wydatków i 
dochodów.  Wynik tez nie ulegnie zmianie. Będzie zgłoszona przez Zarząd autopoprawka na sesji.  
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Tomasz Srebrzyński - Radny Rady Powiatu 

- Zadał pytania , bo  nie widzi w budżecie środków na zwiększenie wynagrodzeń w starostwie czy 
to będzie w osobnej uchwale ujęte? Czy mamy te środki czy nie musimy ich zabezpieczać?  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 
- Odpowiedział, że zwiększenie planów na wynagrodzenia pracowników Starostwa było 
podejmowana w poprzedniej uchwale we wrześniu. 

 

Tomasz Srebrzyński – Radny Rady Powiatu   

- Dopytał się czy podniesione będą tylko wynagrodzenia wymagalne od nowego o  płacą 
minimalną, czy pozostali pracownicy dostaną zwiększone wy nagrodzenia. 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 
- Odpowiedział ,że to kierownik jednostki powinien się wypowiedzieć,  zapewne jakaś korekta 
będzie musiał być w zakresie wynagrodzeń, musi nastąpić jakaś zmiana.  

 

Tomasz Srebrzyński – Radny Rady Powiatu   

-Zapytał : Rodz. 60014 zmniejszenie  kwoty 123tys zł z braku ofert na realizacje zadania „Budowa 
ścieżki rowerowej na odcinkach: Wałcz-Przybkowo-Różewo” to się wiąże z tym że nikt nie 
przystąpił do tego czy dlatego ze ten projekt wypada całkowicie.  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 
- Odpowiedział ,że nie było chętnych na wykonanie dokumentacji w tej cenie.   

 

Przemysław Maksymowicz– Radny Rady Powiatu   

Zapytał się czy to, ze nie było chętnych wynika z za niskiej kwoty czy za krótki czas na wykonanie  

 

Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

- Poinformował , że termin 15 miesięcy był  na wykonanie dokumentacji , a wiec zakończenie w 
2023 roku.  

 

Przemysław Maksymowicz– Radny Rady Powiatu   

- Zapytał dlaczego zaplanowane teraz było 123 tys , jak teraz ogłosiliście przetarg.  

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 
- Odpowiedział ,że dostał informacje ze należy zabezpieczyć  środki na działanie, jakby 
czasookresu realizacji zadania nie znam. 

 

Andrzej Gostołek - Przewodniczący Komisji 

- Zapytał się czy został już unieważniony przetarg Wałcz – Chwiram- Różewo – Skrzatusz  czy 
jeszcze „żyje” ten przetarg. 

 

Paweł Gwozdecki - Skarbnik Powiatu 
- Odpowiedział ,że w jego ocenie w tej chwili Powiat nie może zrealizować tego zadania że 
względu na szczupłość środków jakie posiada.  
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Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

- Powiedział, że na dzień dzisiejszy zrezygnował Powiat z realizacji tego zadania ponieważ niestety 
nie wyszedł montaż finansowy za duża wartość zadania , za dużo niewiadomych i nie jesteśmy w 
stanie zrobić montażu finansowego dla tego zadania zrobić. W przyszłości będą zgłaszane nie 
całość a odcinkami od najgorszych np. Chwiram – Różewo i spróbować w kolejnych latach skończy 
c lub z innego programu które daje większe finansowanie. Z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 
zrezygnowaliśmy bo tylko 50 % dofinansowania było i nie wykonaliśmy montażu finansowanego, 
nie byliśmy w stanie podjąć się tego zadania i go realizować.  

 

Tomasz Srebrzyński – Radny Rady Powiatu   

- Zapytał się czy od nowego roku Powiat będzie występował z nowym projektem na krótsze 
odcinki? Czy znowu trzeb będzie wydać pieniądze na nowy projekt i ten projekt na całość upada.  

 

 Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

- Przekazał: Plan jest taki jeżeli to będzie w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg to na 
pewno nie na cały projekt bo pewnie będzie ten sam problem , znowu będzie finansowanie na 
poziomie 50 % i znowu będzie problem z wkładem własnym i będzie problem z uzbieraniem przy 
większych cenach. Plan jest taki aby realizować go w częściach od tych najgorszych odcinkach 
Chwiram – Różewo do odcinków najlepszych typu Przybkowo – Różewo.  

 

Tomasz Srebrzyński – Radny Rady Powiatu   

- Zapytał, czy można go podzielić  na etapy.? 

 

 Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

- Odpowiedział tak , bo projekt sam w sobie jest podzielony na 6 odcinków więc nie ma 
problemów żeby w kolejnych latach jakieś odcinki zgłaszać. Nie musi to być od pierwszego 
odcinka tylko od tego który wybierzemy. 

 

Przemysław Maksymowicz – Radny Rady Powiatu   

- Zadał pytanie :Panie Tomaszu to w takim razie dlaczego wycinamy już drzewo na rasie 
Przybkowo – Różewo? Jak to będzie jakby w ostatnim odcinku realizowane.  

 

Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

-Odpowiedział : Ta wycinka drzew nie jest związana z inwestycją to była planowa wycinka 
związaną ze stanem drzew. My w ramach inwestycji mamy 300 drzew , tu była wycinka 10 drzew.  

 

Cezary Skrzypczak– Radny Rady Powiatu   

- Przekazał , że chciałaby doprecyzować:  rozumiem że na dzień dzisiejszy Powiat się wycofał z 
realizacji tych dróg Chwiram – Różewo  czy też pozostaje przy cjheci wykonania tych dróg tylko 
innym soposobem , chciałbym, deklaracje usłyszeć od Zarzadu i Pana Dyrektora, czy mamy 
wiedzieć czy ta inwestycja będzie zrealizowana czy nie . 

 

Jolanta Wegner - Wicestarosta Wałecki 

- Poinformowała,że wczoraj zostało podpsuane pismo informujące instytucje dotującą  ze w 
takim kształcie i przy takich pieniadzach nie jestemsy w stanie zrealizować tej inwestycji, czyli 
zrezygnowaliśmy z tych pieniedzy które mielismy otrzymać, 50% dofinansowania od pocątku 
czuliśmy że jest to zbyt młe dofiansnwanie. Liczyliśmy na to ze wkłąd wsny po stronie Powiatu 
będzie 50 % i po stronie gminy 50%, tak remontowalismy drogi we wszystkich innnych gminach 
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w Tucznie , teraz Człopa zadeklarowała czy w miescie, , tutaj te rozomwy z wójtem nam się nie 
powiodły w zwiazku z tym przeliczajac wszystko to co mieliśmy biorac pod uwafe przrg, w chwili 
obecnej nie stać Powiatu na zrealziwoanie tefo zadania w takim montażu finanswym. Oczywoscie 
myślimy o tej drodze i tak jak powiaedział Pan Dyrektor będziemy szukać innych mozliowści 
dofinanswania i realizować to etapami. Być może błąd popełniliśmy teaz , może trzeb było pisać 
na etapy pewnie , trudno teraz powiedziec. Birorąc pod uwagę to co mówilismy na naszej debacie 
oswiatwej jakimi dużymy pieniedzmi musimy dofiansnować naszą oswiatę to niestety na ten 
moment nie jesteśmy wstanie tej inwesyucji zrealizować w takim kształcie w jakim 
przedstawilaiśmy Panstwu. Odpowiadajac na pytanie radnego Cezarego Skrzypczaka Mamy ten 
projekt możemy zrealzowac , możemy go podzieleć i etapować i będziemy robić od najgorszego 
odcinka.  

 

Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

- Przekazał: Te odcinki dróg są dla nas bardzo strategiczne i my z nich nie rezygnujemy, chcemy 
je zrealizować i będziemy szukać innych rozwiązań. Nie wiemy co nam przyszłość przyniesie , co 
nam nowe RPO przyniesie. Jest to jedno z naszych celów główny niestety już nie na przyszły rok , 
powiedzmy do 2023 roku będziemy chcieli to zrealizować.  

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu 

- Zgadzam się z Panem Dyrektorem że ta droga na znaczenie strategiczne w  Powiecie , jedna z 
tych dróg strategicznych w powiecie i rozumiem, że do tej pory montaże finansowe pozwalały na 
to żeby trakcie drogi właśnie w pierwszej kolejności i są bardzo  zasadne, na czym polegała 
trudność, ze nastąpił taki rozdźwięk miedzy Powiatami a gmina wiejską Wałcz, bo ta droga dużo 
większe znaczenie ta droga ma dla gminy, bo to np. dowóz dzieci do szkoły  i bezpieczna droga 
do szkoły jest warta każde  pieniędzy żeby zainwestować, tu wyjątkowo nie rozumiem postawy  
gminy i muszę tu wyartykułować bo wiem że powiat czynił starania żeby ta droga mogła być 
zrobiona w takiej kolejności jakiej była i przy takim montażu finansowym jaki był zakładany. O 
jakim montażu finansowym myśli teraz Zarząd , jeśli ten pierwszy montaż o którym mówimy nie 
udał się . Czy mamy ewentualnie partnera czy partnerów , którzy zechcą wsiąść udział  ? 

 

Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

- Odpowiedział: Na ten moment nie udział się ten montaż, ale udział gminy miał być jednak 
bardzo znaczący nie było w 50 % ale ten udział był w milionach zł , myślę że tu największym 
problemem była wielkość zadania wielkość koło 15 mln zł  niestety niski udział tego funduszu 
rządowego o był jakby główny powód. Więc po stronie samorządu zostało prawie 7 mln do 
sfinansowania i nie udało się . Na dzisiaj pomysłów jest wiele , nadal jest to rządowy Fundusz 
Rozwoju Dróg tylko , że mniejsze zadania od tych najbardziej pilnych , będzie 2, 3 rozdanie 
polskiego ładu może tam będzie można, w RPO planujemy drogi jest kilka pomysłów. Poczekamy 
na rozstrzygniecie pierwszego naboru polskiego ładu, zobaczymy co dalej. Montaże zawsze nam 
się udaje zrobić.  

 

Jolanta Wegner - Wicestarosta Wałecki 

- Dodam, że nadal będziemy rozmawiać z Panem Wójtem m, chyba tez niezrozumienie było 
wśród  rady gminy, starosta był na posiedzeniu rady , zasypywany był gradem pytań, wydawało 
się że przekonał radnych , no niestety , rzeczywiście tak jak mówi tutaj Pan Dyrektor zadanie jest 
bardzo kosztowne zarówno po stronie gminy nie było takiej woli żeby  to było 50 i 50 , ale jeżeli 
chodzi o remont drogi tej drogi to musimy współpracować z gminą , sami tez nie damy rady,  jeśli 
musielibyśmy mieć taki wkład po naszej stronie o jakim mówił Pan dyrektor, po prostu będziemy 
dalej rozmawiać.  
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Tadeusz Wenio – Radny Rady Powiatu 

- Chciałabym tylko sprecyzować propozycja powiatu do gminy było 50 do 50  , milionowo jak było 

 

Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wałczu 

- Odpowiedział, że 3,8 mln zł na każdy samorząd. 

 

Tadeusz Wenio – Radny Rady Powiatu 

- Powiedział, że zgada się z radnym Goszczyńskim  że to jest droga strategiczna, oczywiście że 
dzieci gminne do szkół dojeżdżaj i   nasze do szkół średnich.   

 

Jolanta Wegner - Wicestarosta Wałecki 

- Przekazała, ze to miało być na 3 lata po 1,5 mln. 

 

Jerzy Goszczyński - Radny Rady Powiatu 

- Przekazał, że jeśli ta inwestycja się w przyszłości uda, a zakładam że tutaj Pan Dyrektor mnie 
przekonał, że to jest możliwe oczywiście. To ten sposób dochodzenia jest trudny ale będzie  
skuteczny to jest dobrze, ale gdyby ta inwestycja miałaby się nie udać to będziemy żałować za 
kilka lat ze tak ważna droga która mogła być zrobiona i oczywiście jakimś tam kosztem ale 
znacznie niższym, niż przyszło by wykonywać ją każdemu z osobna na pewno będzie budziło złe 
wspomnienia   

 

Wobec braku innych  głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod 
głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 

GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

b) w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi 
oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2022r.; 
 

Skarbnik poinformował, że w uchwale są zastosowane maksymalne stawki, obciążenie Powiatu z 
tego tytułu wyniosło  ponad 30 tyś. zł.  

 

Wobec braku innych  głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod 
głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 

GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

 



 9 

c) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków  i innych 
obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu wałeckiego  
w 2022 roku; 

 
Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 
zaopiniowanie projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 9 

GŁOSY ZA - 9 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tomasz Srebrzyński, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

d) w sprawie przystąpienia do Związku Stowarzyszeń Pilski Bank Żywności; 
 

O godz. 11.55 posiedzenie Komisji opuścił radny Tomasz Srebrzyński. Na stan ogólny 9 członków 
Komisji, obecnych 8.  

 

Jolanta Wegner - Wicestarosta Wałecki 

- Szanowni Państwo chcielibyśmy prosić o wyrażenie zgody na przystąpienie do tego projektu 
spotkaliśmy się z przedstawicielami Pilskiego Banku Żywności rozmawialiśmy jak miałby ten 
projekt być realizowany chcielibyśmy jako powiat wspierać osoby które znajdują się w trudnej 
sytuacji dzięki temu mielibyśmy zapasy żywności które przekazywalibyśmy osobom 
potrzebującym. Miasto wałcz jest już od dłuższego czasu uczestnikiem tego projektu, my jako 
Powiat również chcielibyśmy się przyłączyć . Tak jak jest w uzasadnieniu do uchwały musielibyśmy 
wnosić miesięczną opłatę w wysokości 460 zł,  realizowalibyśmy to przez Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie i chcielibyśmy włączyć do tego Zakład Aktywności Zawodowej , dlatego prosimy 
Państwa o wyrażenie zgody o na przystąpienie do tego projektu.  

 

Cezary Skrzypczak – Radny Rady Powiatu  

- Skierował prośbę do Dyrektor PCPR  żeby przybliżyła cel działania sposób idei tego Banku  

 

Bożena Terefenko - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu  

- Zasady są takie ze kwalifikacje do otrzymania pomocy w postaci żywności otrzymują osoby 
skierowane przez MOPS-y i GOPS-y liczy się tu przede wszystkim dochód na osobę w rodzinie lub 
samotnie gospodarująca te rzeczy reguluje ustawa  o pomocy społecznej i ocena jest co jakiś czas 
ten przeciętny dochód rewaloryzowany. Na terenie Powiatu działają też te punkty, PCPR ma 
zasięg nie tylko dot. miasta ale i ponad gminny , dużo osób przychodzi do PCP r do psychologów 
, terapeutów  i będziemy mieli możliwość badania sytuacji materialnej i zachęcania do tego typu 
pomocy. Proszę Państwa nie wiem  czy Państwo ale podejrzewać ze większość z Państwa 
zapoznała się z ostatnim doniesieniami GUS gdzie nadal ubożenie pewnych rodzin następuje 
myślę ze ta pomoc jest bardzo wskazana, do udzielania tym osób , im większy katalog instytucji 
zajmującym się tym większa liczba osób otrzyma tą pomoc.   

 

Przemysław Maksymowicz - Radny Rady Powiatu   

- Z tego co wiem tego typu sprawami zajmuje się jak Pani mówiła miejskie ośrodki pomocy 
społecznej oraz gminne czy nie będzie tak że to w jakiś sposób będzie się dublowało te 
dofinansowania i czy ktokolwiek np. z gminy Tuczno ma przyjechać do miasta specjalnie po jakieś 
dofinansowanie czy zapomogę to czy nie lepiej żeby właśnie to uzyskał w swojej gminie .  
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Bożena Terefenko Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu  

- My operujemy też w innej kategorii niż osoby zgłaszające się do GOPS-u , bo oprócz ośrodków 
pomocy dystrybucją żywności bynajmniej w wałczu zajmują się również związek głuchych w tej 
chwili już Koło wałeckie,  ,Związek emerytów i rencistów, u nas będzie też to ze my będziemy 
mogli udzielać pomocy dla Domu Pomocy Społecznej , wspomagać ich w tym zakresie, myślę ze 
nie będziemy wchodzić sobie w kompetencje z innymi ośrodkami , bo prawda jest taka że nie 
każda osoba chce mieć etykietkę ,że korzysta z pomocy. Wiem jak jest korzystaniem z psychologa, 
część osób jeździła do Piły bo nie chciała etykietki status osoby  korzystającej z pomocy.  

 

Cezary Skrzypczak – Radny Rady Powiatu  

- Mamy płacić składkę do tego banku ok. 400 zł , nasz wkład ma się ograniczyć tylko do składki 
czy Powiat będzie chciał jeszcze coś dofinansować , czy ta składka jest przeznaczana na samo to 
że my tam jesteśmy czy z tej składki są pozyskiwane środki na zakup żywności, w jaki sposób ta 
żywność będzie konkretnie dystrybuowana czy PCPR będzie wydawała tą żywność czy będzie 
zlecała gminom. Jaki jest pomysł.   

 

Bożena Terefenko Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu  

- Ciężko mi powiedzieć czy są inne opłaty nie mniej jednak , na pewno nie na zakup żywności , bo 
żywność uzyskiwana jest przede wszystkim ze sklepów producentów żywności, jest to żywność 
bardzo często jakimiś 3-4 miesięcznym terminem przydatności. Z tego co wiem składki są tylko 
miesięczne.  

 

Jolanta Wegner - Wicestarosta Wałecki 

- Jeśli chodzi o składkę 460 zł, bo ja rozumiem że Pan Radny Cezary Skrzypczak chciałaby wiedzieć 
na co konkretnie ta składka uiszczana , wydatkowa przez Bank Żywności , w takim razie 
odpowiemy na sesji. Żywność jest przekazywana ze sklepów  i innych instytucji  zajmują się 
dystrybuowaniem żywność bądź sprzedażą. Jeżeli chodzi o Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie, będą tam osoby które będą odpowiedzialne za kontakt z bankiem , my oczywiście 
będziemy musieli gromadzić i przywozić i przekazywać osobą które potrzebują. DPS będzie mógł 
również korzystać z tych produktów. Nie wszystkie osoby potrzebujące korzystają z pomocy 
Mopsów i  Gopsów, My z Panią Dyrektor kontroluje. Podam przykład pieczy zastępczej, widzimy 
w jakiś warunkach oni żyją , ich sąsiedzi, budzi naszą trwogę. A to że PCPR ma narzędzia, nawet 
ten Zespół Kryzysowy, który teraz powstał to bardzo duża wiedze posiada, co do osób które będą 
mogły korzystać , które do  tej pory nie korzystają , bo albo się wstydzą , albo nie chcą albo 
uważają że to nie honor zwrócić się o pomoc.  

 

Tadeusz Wenio - Radny Rady Powiatu  

- Ja mam inne zdanie, nie mam absolutnie nic przeciwko  przystąpienie do tego projektu do tego 
stowarzyszenia, uważam że na chwilę obecną jest tych instytucje , Gopsy i Mopsy, parafie Caritasy  
ludzie zaopatrzenie , stykam się z  sytuacje że ludziom nie pasuje makaron, puszka  
i ląduje to w koszu., Nie mam nic przeciwko jest to pewna wartość dodana dla Powiatu , no  
i dodatkowe obciążenie dla PCPR-u to druga rzecz. Natomiast te 460 zł nie jest też wydatek , ale 
obciążenia inne są , bo po tą żywność trzeba jechać , trzeba odebrać, obciążyć dodatkowo 
pracownik, no tych instytucji jest, a ktoś kto się wstydzi odebrać z Mopsów  Gopsów  , no myślicie 
że z uśmiechnięty i bez wstydu będzie odbierał z  PCPR, tak to nie zadziała moim zdaniem. Nie 
mam nic , tą składkę należy wpłacać , może do ich działalności się by przydało , jednak nie byłbym 
taki przychylmy, żeby to rozporządzać miedzy PCPR , ZAZ , Domem Pomocy Społecznej  moim 
zdaniem jest to przesłodzone.  
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Przemysław Maksymowicz - Radny Rady Powiatu   

- Pytanie odnośnie wypowiedzi Pani Starosty „do was tez dochodzą , Wy wiecie kto w jakim 
ubóstwie kto ma jakieś potrzeby” mi się wydaje , że pracownicy socjalni w Mopsach i Gopsach to 
są osoby które robią wywiady środowiskowe one chyba wiedzą najlepiej co gdzie jak , one robią 
z tego tytułu różne sprawozdania nie wiem czy ktokolwiek mógłby być pominięty tutaj tka jak 
Pani twierdzi Starosto. 

 

O godz. 11.57 na posiedzenie Komisji przybył Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz .  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- Trochę ta dyskusja jest nie potrzebna , dobrze że powiat się zgodził w tym partycypować, brać 

udział , tutaj zadanie jest dla Powiatu aby pozyskiwać tych darczyńców tu jest mi się wydaje , bo 

ta składką to sobie powiat poradzi. Udział Powiatu też jest wskazany. Oczywiście koledzy maja 

wiedzą jak to przebiega w MOPSach i GOPSach , ale udział Powiatu też jest wskazany , jeżeli taka 

jest wola i było zaproszenie to podejmijmy też dobry krok, niech to funkcjonuje. 

Jolanta Wegner - Wicestarosta Wałecki 

- Dziękuję za ten głos , nie myślałam ze ta dyskusja będzie zmierzała w tym kierunku bo przecież 

my jako samorządowcy powinniśmy robić wszystko żeby wspierać osoby. Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie ma naprawdę bardzo dużą wiedzą i jeszcze wiele osób można by było wspomóc, 

pracownicy socjalni panie radni oczywiście mają największą, ale jeśli jest dom który nie korzysta 

z pomocy to pracownik socjalny też do końca nie wie, że ta rodzina nie zgłosiła się do żadnej 

instytucja, a pomocy wsparcia potrzebuje. My z Panią Dyrektor cały czas jesteśmy z Pilskim 

kontakcie i rozmawiamy na te tematy ta decyzja i prośba do Państwa o podjęcie tej uchwały była 

naprawdę przemyślana.  

Cezary Skrzypczak – Radny Rady Powiatu  

- To nie jest kwestia bycia przeciwko czy za tylko kwestia uzyskania informacji , w tym celu były 
pytania radnych , na czym polega ten pomysł i myślę ze udzielone wypowiedzi wyczerpały jakby 
potrzeby uzyskania  wiedzy, mamy tę wiedze i zapewne zagłosujemy  za , chcieliśmy tylko bardziej 
precyzyjnie się dowiedzieć.  

 

Janusz Ciaś – Radny Rady Powiatu 

- Od początku dyskusji nie mam  wątpliwości i zagłosuje za , ale chciałbym się dopytać czy ta 
lodówka miejska która funkcjonuje na ryneczku w Wałczu to w ramach tego programu to tez 
może być  z tego zaopatrywana  

 

Bożena Terefenko - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu  

- Na dzień dzisiejszy nie udzielę informacji , bo my się też z tego musimy rozliczać z uzyskanej 
żywności bezpośrednio na osoby , ale myślę ze chyba nie ma większego problemu z tym  

 

Janusz Ciaś – Radny Rady Powiatu 

- Mówię to  dlatego, że te osoby które chciałyby zachować tą anonimowość i nie wszystkie dojdą 
do tych instytucji to tam mogłyby skorzystać z tej pomocy.  

 

Bożena Terefenko - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wałczu  

- No napewno tak , ale również rodziny zastępcze, których dochód nie jest aż tak duży, mamy 
Rodzinny Dom Dziecka , mamy rodzinę zawodową w której jest 8 dzieci więc tez można by było 
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tym wspomagać .Chciałabym poprzeć co ,mówiła Pani Starosta pomoc udzielana osobom przez 
ośrodki pomocy społecznej najczęściej jest pomocą udzielana na wniosek osoby zainteresowanej. 
Do nas w ramach RPK przychodzą ludzie którzy nie korzystaj z pomocy materialnej ośrodka 
pomocy społecznej , bo np. są aktywne gdzie s tam zawodowo nie mniej ich sytuacja rodzinna w 
danym momencie bo to są ofiary przemocy osoby doznające różnego stresu też będzie 
upoważniana do otrzymania tego wsparcia.  

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- Mimo tak bardzo długiej dyskusji nawet ostrej jest jednomyślność ze jest to potrzebne i trzeba 
to realizować i wspierać te osoby które szczególnie potrzebują tej pomocy ale tez warto na którejś 
z komisji  Państwa uświadamiać jaki to jest potężny obszar ludzi którzy tej pomocy potrzebują , 
jest ich tak dużo , ze te ubóstwo nie zmniejsza się tylko zwiększa się geometrycznie , to jest 
nieprawdopodobne. Dlatego zadajemy sobie pytanie co trzeba zrobić i jakie działania podając 
żeby pomóc tym ludziom bo inaczej nam się rozjedzie bardzo duża grupa społeczeństwa.    

 

Jerzy Goszczyński – radny Rady Powiatu 

- Ja tym razem nie zgodzę się ani z radnym Januszem Różańskim ani z Panią Wicestarostą , ani  
z Panem Starostą, ani z Panią Dyrektor . Ta rozmowa jest potrzebna, i te głosy kolegów radnych 
którzy wyrażali już swoje zdanie  jest bardzo cenne , b tu nie chodzi o to czy my będziemy 
pomagać czy nie . Bo tutaj pan radny Wenio zwróci na bardzo ważną rzecz w tej chwili jest bardzo 
dużo organizacji które biorą udział w tej pomocy , jeżeli pomoc tutaj ze strony Powiatu miałaby 
być wprzęgnięta w system organizacji całą funkcjonowania takiej pomocy to rozumiem ze to ma 
jakiś sens . Natomiast dokładanie jeszcze jednej grupy osób która będzie się zajmowała 
dystrybucją tej żywności, zresztą nie wiem na jakiej zasadnie będzie to się odbywało bo nie padło  
, żywność trafi do Pani Bożeny i z Powiatowego Centrum Pomocy rodzinie będzie dystrybuowana 
czy ona będzie gdzieś zmagazynowana, czy ona będzie w sklepie i będziemy ludzi wysyłać do 
sklepu żeby zgłosili się po pomoc , organizacyjnie nie zostało nam to przedstawione. Uważam ze 
gminy są właściwym adresatem ponieważ to jest jednak pomoc dyskretna jest pomocą lokalną i 
im mniej na najniższym szczeblu jest ona dostarczana do ludzi tym lepiej bo rzeczywiście 
pokazano tutaj zjawiska które  sa , zjawiska psychologiczne, socjologiczne które sprawią ze nie 
wszyscy chętnie z tego korzystają. Im jest to w najmniejszej skali , jest to bardziej kameralnie to 
tym lepiej. Natomiast my do tego dokładamy system powiatowy , który najlepiej którym 
będziemy się jeszcze tym chwalić,  ze bierzemy w tym udział ze tylu ludzi skorzystało. Chciałbym 
dopytać się Pani Dyrektor i Starostę, skąd macie taką wiedze, bo Pani Dyrektor powołuje się na 
GUS , jaka jest sytuacja w powiecie wałeckim w tej chwili , czy rzeczywiście Gospy i Mopsy nie 
maja żadnej wiedzy na temat osób które powinny korzystać z tej czy korzystają z tej pomocy czy 
z takiej czy innej , chciałabym znać szczegółowe odpowiedzi, bo ze rośnie to takie przemawianie 
do nas jest mało skuteczne. Samo hasło nie jest niczym złym, natomiast jeżeli nie powiemy o 
organizacji jeżeli nie powiemy o szczegółach to ono będzie jedno z wielu haseł które sobie 
dokładamy do tego żeby porostu powiększać swój splendor a nie rozwiązywać problem. Jeżeli 
jest tak jak powiedziałam w pewnym momencie , możemy współpracować z organizacjami które 
już to robią i my będziemy tym podmiotem który pomoże w organizacji tego uskuteczni to jeszcze 
bardzo , to proszę bardzo i tu nie chodzi o żadne składki , tylko chodzi o to czy to będzie skuteczne, 
czy to będzie dobre mądre, czy nie rozleje się tutaj dodatkowo jakieś duże nieporozumienie której 
będzie bardziej szkodziło niż pomagało. Do tego że jest to zadania gmin, i organizacji 
pozarządowych napewno duży udział jest kościołów, caritasów i to nie są rzeczy które my  
odkryliśmy  i nagle przystępujemy do czegoś nowego po wielu latach funkcjonowania tego 
systemu , tylko to już dawno funkcjonuje i albo się wmontujemy w system który jest dobry 
skuteczny i pomożemy temu , albo nie dla samego faktu bo wpadło hasło , pogadaliśmy z Panem 
Starostą czy z kim ś innym z Piły i już teraz będziemy papużyć  troszeczkę. Po drugie odnosząc się 



 13 

do samej uchwały , ona ma wady Pan Cezary powinien na to zwrócić uwagę , że kto przystępuje 
do tego  Stowarzyszenia bo tego nie widzę w uchwale , ze to powiat przystępuje  oczywiście w 
uzasadnieniu przewija się , ze powiat chciałby , ale kto przystępuje w samej uchwale nie ma jeżeli 
ta uchwała ma być dobrze zrobiona to powinno to być wpisane.  

Kto będzie fizycznie zajmował się dystrybucją tego, jak to fizycznie będzie wyglądało nic nie 
wiemy , my tak troszeczkę w ciemno zagłosować , tak zróbcie będzie wszystko dobrze, my już 
wiemy za Was  . Nie tak nie jest dobrze, to jest po prostu bardzo zły sposób. Czy już zostały podjęte 
jakieś działania organizacyjne, wiemy na czym bazujemy, czy my po prostu przystępujemy , 
zwalimy sprawę na Panią Terefenko i ona się tym będzie zajmować, trochę ZAZ się będzie ale 
jeszcze nie wiemy co będzie robił, jak będzie robił , hasło tylko padło, ze tak to ma wyglądać Pytań 
jest dużo i cale nie uważam ze rozmowa i dyskusja na ten temat  był zbędna , a wręcz odwrotnie 
uważam że jest bardzo ważna, bo zarówno złe przystąpienie do tego procesu , który już 
funkcjonuje od wielu lat , jak i brak dobrej organizacji  może spowodować więcej złego niż 
dobrego. Wcale nie deklaruje się ze będę głosował za takim rozwiązanie, wcale nie wynika z złej 
woli tylko w wyniku nieścisłości.  

                                                              

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki  

- My zostaliśmy zaproszeni prze Bank Żywności w Pile żeby przystąpić do tego  i wspierać tą 
instytucje która już funkcjonuje od lat. I myślę ze robi to bardzo dobrze, my nie chcemy przejąć 
żadnej inicjatywy i kogoś wyręczyć. Tak jak Pan Goszczyński wspomniał to jest zadania głownie 
gmin, a wiec MOPS-y GOPS-y maja się nad tym pochylić i robić to dobrze i nie będą potrzebować 
naszej pomocy. My chcemy ich wesprzeć również wesprzeć nasze instytucje , które maja  
w swoich zasobach ludzi którzy potrzebują takiej pomocy , tu już pani Bożena Terefenko 
wspomniała o rodzinnych domach dziecka. Bardzo bym prosił aby się temu bliżej przyjrzeć, jak to 
funkcjonuje nawet możemy odrębną komisje poświęcić aby się przyjrzeć się temu celowi aby 
zobaczyć jaka jest sytuacja  materialna tych ludzi Mamy Zakład Aktywności Zawodowej który 
zatrudnia jest 63 osoby , jest zatrudniony, dzisiaj podszedł do mnie pan z  gminy Tuczno, że chce 
się spotkać bo nie mogę realizować sowiego życiowego zadania ze  swoja małżonką sufit mi 
spada, na podłodze mam glinę coś trzeb zrobić, ludzie żyją w takich trudnych warunkach w takich 
trudnych sytuacjach , a oni w ZAZ-ie zarabiają 1300 zł , a jest ich 63 osoby  często większość jest 
ich samodzielna i żyją w trudnych warunkach. Mamy DPS obsługują ludzi , którzy nie mają swoich 
zasobów finansowych są na wikcie gminy i wielu jeszcze innych. Dlatego prosiłbym Was żebyśmy 
podjęli taką decyzje. Jeżeli nie będzie uchwały to nie będziemy do tego podchodzić. Ma być to 
uporządkowane, żeby każdy  Państwa wiedział jak to ma być zrealizowane, kto ma za to 
odpowiadać. My tego nie będziemy magazynować , to bezpośrednio będzie przekazywane do 
ludzi którzy to potrzebują. Nam do niczego to nie jest potrzebne żebyśmy to magazynowali  
i zbierali żywności  później zastanawiali się  co z tym zrobić.  

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

- Szanowni Państwo słucham tej dyskusji z zażenowaniem pół godziny bijemy pianę nad 500 zł , 
Powiat bierze na siebie dodatkowe zadania a my dyskutujemy na d 460 zł trzeb czy nie trzeba…a 
kiedy były decyzje dotyczące milionów to żeście wszyscy podkulali ogony i byliście za bez 
wnikliwości.  

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

- My żeśmy o składce w ogóle nie rozmawiali natomiast ja bardzo szanuje i doceniam rolę pana 
starosty Wankiewicza szczególnie w sprawach społecznych, poza inwestycyjnymi o których 
mówiłem i rozumieniem, że jego kroki podejmowane są krokami wyważonymi i na pewno da się 
zrozumieć, natomiast argumentacja a właściwie jej brak która teraz padła przy próbie odpowiedzi 
na moje pytania no nie przekonała mnie do niczego , bo odpowiedzi na zadania moje pytania nie 
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było dlatego ja tutaj nadal mam  te wątpliwości które zgłosiłem, ale nie ze złej woli ,ale dlatego 
że naprawdę wątpliwości się rodzi , być może potrzebujemy żeby jeszcze warunków bardziej 
pozytywnych do tego żeby o tym porozmawiać bardziej szczegółowo i dlatego to tutaj przyjmuje 
tylko jako pewną propozycję , z góry mówię ze wstrzymam się nad przyjęciem tej uchwały 
ponieważ nadal moja wiedze dot. tej uchwały jest niewystarczająca.  

 

Wobec braku innych  głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod 
głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 6 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Danuta Kęsek, Przemysław Maksymowicz,  
Janusz Różański, Cezary Skrzypczak) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ – 2 (radny: Jerzy Goszczyński, Tadeusz Wenio) 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

e) w sprawie powierzenia Gminie Człopa prowadzenia zadania publicznego; 
 
Dyrektor PZD w Wałczu Tomasz Rzemykowski poinformował ,że jest to przekazanie zadania 
utrzymania dróg zimą trzem gminom, które wyraziły wolę realizacje tego zadania.  

W przypadku Tuczna i Człopy to będzie już 8 porozumienie, natomiast gminy Mirosławiec było 
trochę perturbacji w zeszłym roku było prowadzone w tym roku też jest wola żeby prowadzić. 
Poinformował że łącznie jest to 69,68 km, dróg , dotacje które zostały zaproponowane dla gmin 
wynoszą 48 101 zł -  jest to planowana dotacja , w zeszłym roku też była planowana dotacja, 
wypłacona została wyższa z uwagi na dłuższą zimę.  

 

Wobec braku innych  głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod 
głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Cezary Skrzypczak,  Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

f) w sprawie powierzenia Gminie Tuczno prowadzenia zadania publicznego; 
 
Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 
zaopiniowanie projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 8 

GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Cezary Skrzypczak ,Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

g) w sprawie powierzenia Gminie Mirosławiec prowadzenia zadania publicznego. 
 
Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie 
zaopiniowanie projektu uchwały. 

LICZBA OBECNYCH - 8 
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GŁOSY ZA - 8 (radni: Janusz Ciaś, Andrzej Gostołek, Jerzy Goszczyński, Danuta Kęsek, Przemysław 
Maksymowicz,  Janusz Różański, Cezary Skrzypczak, Tadeusz Wenio) 
GŁOSY PRZECIW – 0 
GŁOSY WSTRZYMUJĄCE SIĘ - 0 
W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
 
Ad.pkt.7.  

Sprawy bieżące. 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. 

 

Ad. pkt. 8. 

Wolne wnioski i zapytania. 

W przedmiotowym punkcie głosu nie zabierano. 

 

Ad. pkt. 9.  

Zakończenia posiedzenia 

Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 
Przewodniczący Komisji o godz. 1222 zamknął posiedzenie Komisji. 
 
* Protokoły z imiennego głosowania radnych stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
Załączniki do wglądu na samodzielnym stanowisku ds. obsługi Rady Powiatu Starostwa 
Powiatowego  
w Wałczu.  
 

Na tym protokół zakończono. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetu 
i Rozwoju Gospodarczego 

 
/-/Andrzej Gostołek 

 
Protokołowała:  
Inspektor  
ds. obsługi Rady Powiatu 
/-/Kinga Kanduła 
 
 

 

 


